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bestyrelsen@gf-aldershvile.dk

Suppleant Steen Østergaard
Jansvej 65

Medlem Anne Grønborg Vedel hvilepost@gf-aldershvile.dk
Willumsvej 18

Medlem Hans-Henrik Kølle
Jansvej 72

Sekretær Per Langeland Christiansen
Tønnesvej 63

Kasserer Anne Vicky Christiansen kasserer@gf-aldershvile.dk
Willumsvej 22A Tlf.: 22 10 10 20

Formand Ove Løbner formand@gf-aldershvile.dk
Peitersvej 6 Tlf.: 22 10 10 20

festudvalg@gf-aldershvile.dk

Frank Ellermann (formand)

Jørn Christiansen

Rasmus Grønborg Vedel

Martin Storm Andersen

Morten Gelt (udlejning@gf-aldershvile.dk)

Festudvalget sørger for to årlige arrangementer: Fastelavn og sommerfest med
loppemarked.

Desuden udlejes udstyr til favorable priser i forbindelse med private fester - se
bagsiden. Overskuddet ved udlejningen går til sociale arrangementer i foreningen.
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NYT FRA FORMANDEN

Vejarbejder i 2019
Bestyrelsen havde i år planlagt, at der skulle udføres nye asfaltbelægninger i rabatterne
mellem kantsten og fliser på flere stækninger i grundejerforeningen. Endvidere skulle der
reguleres en del fliser, der ikke ligger jævnt uden opspring, samt udskiftes en del
knækkede fliser. Endelig er der en del mindre huller i kørebanerne, der skulle repareres.

Grundet TDC’s omfattende og endnu uafsluttede gravninger på foreningens fortove, der
bl.a. omfattede en stor del af de berørte fortove, har bestyrelsen besluttet, at der i år
alene udføres reparationer af huller i kørebanerne samt enkelte nødvendige
fortovsreparationer. Den ubrugte del af budgetbeløbet for 2019 vil vi overføre til 2020,
hvor vi så kan få udført flere vejreparationer.

Nedlægningen af fibernet i foreningen
Som nævnt har TDC udført omfattende gravninger i vores fortove. Bestyrelsen har
modtaget adskillige klager fra foreningens medlemmer over den af TDC iværksatte
retablering af fortovene efter fibernedgravningen. Klagerne går bl.a. ud på at fliser,
asfaltrabatter mod kørebanen og jordrabatterne mod hækkene ikke fremtræder som en
jævn flade uden lunker og opspring, samt at der ikke er fuget ordentligt mellem fliserne.

En del grundejere har rettet henvendelse til TDC, da de var utilfredse med den udførte
retablering af fortovene, hvorefter TDC har udbedret fortovene.

Jeg kan derfor kun opfordre til at alle, der er utilfredse med TDC’s fortovsarbejder,
snarest muligt retter henvendelse til TDC på tdcgroup@tdc.dk med kopi til mig på
formand@gf-aldershvile.dk for at få fortovet bragt i orden.

Bestyrelsen har i øvrigt meddelt TDC, at man ønsker en samlet gennemgang af
foreningens fortove snarest muligt efter afslutningen af fibernedlægningerne, hvor vi vil
gøre en indsats for, at alle de resterende fejl og mangler ved arbejdet bliver udbedret.

Hvad det samlede fibernet-projekt angår, har Rasmus Vedel som medlem af fibergruppen
på bestyrelsens opfordring rykket Gigabit for nyt angående Gigabit’s fibernedlægning i
foreningen, da den jo er planlagt til at køre parallelt med TDC’s gravearbejde. Iflg. aftalen
med Gigabit skulle deres fibernet være færdigetableret d. 1/11-19 - en dato der må siges
at nærme sig hastigt. Gigabit har lovet snarest at fremsende en status og tidsplan for
deres del af fiberprojektet.

Ove Løbner
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se indstikket i bladet for mere info og tilmelding

FESTUDVALGET

Loppemarked og sommerfest 2019
Den 15. juni var der desværre udsigt til en gedigen mængde regn. Dagen startede dog
tørt og loppemarkedet kom planmæssigt i gang. Der var heldigvis også godt gang i salget
fra baren, så der kom penge i festkassen. Efter nogle timer kom de mørke skyer dog
nærmere og pavillonerne blev slået op. Omkring klokken 14 regnede det dog så meget at
de folk, der havde stadeplads samt gæsterne gik hjem. Kun en enkel stadeplads med
medbragt pavillon holdt stand.

Regnvejret afholdt dog ikke de tilmeldte til spisning om aftenen for at dukke op. De to
pavilloner var lige akkurat tilstrækkeligt til at de næsten 100 deltagere kunne få ly af
regnen. Det endte med at blive
en hyggelig aften med gang i
grillerne. På trods af vejret var
der alligevel så godt gang i
salget fra baren og deltagende
stadepladser til at give et samlet
overskud i kassen. Det betyder
at der er penge på kontoen til
en snarlig udskiftning af
pavillonerne til udlejning.

Frank Ellermann


